
Referat
Emne: Kollegianerrådsmøde

Formål med mødet: Konstituerende møde

Mødeleder: Benjamin Klerens

Referent: Cecilie Sørensen

Stemmetællere: Sanne og Thor

Dato: 27/01-2023

Varighed: 17:00 - 19:00

Tilstedeværende:
Cecilie C4
Alex C4
Benjamin A3
Henriette A3
Mikkel L2
Simon J3
Sanne J3
Troels H3
Ella G3
Thor G3
Magnus M. Sigsgaard Nielsen E3
Cecilie Dechau E3

Fraværende:
Lea C2
Sebastian B2

Dagsordenspunkt: Drøftelse og konklusion: Ansvarlig + evt.
deadline

1. Godkendelse af referat
fra sidst

Godkendt

2. Update fra posterne De enkelte poster

a. Introperson
-

Intet nyt. Cecilie

b. Kasserer
-

Lønnen er betalt.
Ellers ikke så meget nyt.

Alex
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c. Fælleshusansvarlig
-

Folk stjæler tæpper og opvaskebørster.
Folk er dårlige til at huske deres
rengøringsuge, men når de bliver mindet om
det, er de ok til at få det gjort.

Sanne

d. Haveudvalg
-

Sebastian er ikke til stede. Sebastian

e. Håndværkeransvarlig
-

Posten er nedlagt. Sanne/Simon

f. Møbel- og
vaskekælderansvarlig
-

Lea er ikke til stede. Lea

g. Internet- og
hjemmesideansvarlig
-

Intet nyt.
Se senere punkt

Alex

h. Formand
-

Udkast til ny administrationsaftale med
Kristiansdal:

- Alex har læst den igennem og den ser
rigtig god ud. Vil gerne have tilføjet
punkt om at de deltager til vores
generalforsamling hvor de gennemgår
regnskab. Ændret opsigelsesperioden
til 3 måneder.

Det går umiddelbart ok med Kristiansdal, dog
med lidt bump på vejen.

Forslag fra Alex til Kristiansdal om at få
oprettet en aftaleindskudskonto i Arbejdernes
landsbank for at binde nogle penge fra
vedligeholdelses- og fornyelseskontoen. Er i
stedet blevet til en højrentekonto hvor vores
indestående over 1 mio.kr. bliver forrentet til
indskudsbevisrenten -0,45PP, hvilket betyder
at pengene på nuværende tidspunkt forrentes
til 1,3%. Nuværende indestående er ca. 4
mio.kr., hvilket betyder at det giver ca.
40.000kr. om året ekstra i positiv rente.

Benjamin/Alex

3. Fordeling af poster Formand: Benjamin

Kasserer: Thor

Næstformand: Alex

Benjamin

Side 2 af 5



Fælleshusansvarlig: Sanne

Introperson: Cecilie

Haveansvarlig: Simon

Internet/Hjemmesideansvarlig: Alex

Møbel/vaskekælderansvarlig: Henriette

4. Opgradering af
internetkabler og switche

- Flere oplever problemer med
internettets stabilitet.

- Vi har derfor fået indhentet tilbud på
nye internetkabler til alle værelser,
samt nye switche.

- De nuværende kabler er begrænset til
100mbit. De nye kabler der bliver
trukket vil være 10.000mbit. (Cat 6A)

- Switchene kan levere 1.000mbit per
port.

- Der bliver trukket 1 kabel til hvert
værelse (der vil kun komme 1 stik i
stedet for 2 i den lille boks hvor
internetstikket sidder - der bliver så
sat ny frontplade på til 1 stik)

- Der bliver også trukket 1 kabel til
internettet i fælleshuset - så 85 kabler
i alt.

- 1. tilbud er indhentet fra vores
almindelige elektriker Nitotek:

- 159.200kr. excl. moms = ca.
200.000kr. inkl. moms

- 2. tilbud er indhentet fra en elektriker
Alex’s arbejde bruger El-Andersen

- 89.350kr. excl. moms = ca.
112.000kr. inkl. moms

- Switche: 2x 48 port switche - Cisco
Catalyst 1000-48T-4X-L

- Pris: ca. 35.000kr. for 2
- Opsættes af kollegienet.

- Det billigste tilbud = ca. 150.000 kr.
- Kan ikke betales over driften
- Afskrives over 5 år

- Kan muligvis presses
igennem Kristiansdal
så det bliver 10 år. -
den forventede levetid
er ca. 15-20 år

- Stigning i
netværksomkostningerne på
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ca. 60 kr./måned for dobbelt
og 30 kr./måned for
enkeltværelser over 5 år.

- I praksis vil man ikke opleve den
store forskel i det daglige da ingen
realistisk kan udnytte 1.000mbit. Det
skal dog alligevel gøres inden for de
næste par år grundet
stabilitetsudfordringer for nogen. Især
ved strømafbrydelse. Der er også en
(meget lille) sikkerhedsrisiko ved
nuværende switche.

Der stemmes om hvorvidt kabler og switche
skal skiftes eller ej (det billigste tilbud):

- 11 stemmer for at skifte
- 1 stemmer blankt

5. Opdatering af
ordensreglement

Den ny paragraf omhandlende havearealer er
godkendt.

Tilføjelse til paragraf om haverengøring er
godkendt.

Ændring af paragraf omhandlende nedlagt
håndværkerkontakt er godkendt. Dog skal
“vermemesteren” ændres til
“ejendomsmesteren” og der skal tilføjes, at
kontaktinfo hertil kan findes på KMK’s
hjemmeside.

Forslag til ændring af rygeregler:
Det skal ikke længere være tilladt at ryge i
egen lejlighed (og måske heller ikke på
fællesarealer?).
Der stemmes om:

1. Ingen ændring i rygeregler.
0 stemmer.

2. Det skal gøres ulovligt at ryge
indenfor (både i egen lejlighed og på
indendørs fællesarealer).
12 stemmer.

3. Det skal gøres ulovligt at ryge på
inden- og udendørs på private og
fælles arealer.
0 stemmer.
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Skal paragraffen omhandlende indtagelse af
euforiserende stoffer slettes?
7 stemmer for at den slettes.
1 stemmer for at der skal stå at men ikke må
indtage stoffer.
3 stemmer blankt.

Den ny paragraf omhandlende opbevaring af
diverse effekter i cykelskure er godkendt.

Den ny paragraf omhandlende
affaldssortering er godkendt.

Tilføjelse til paragraf omhandlende gartner er
godkendt.

Tilføjelse af paragraf omhandlende fjernelse
af egne dyrs efterladenskaber - også inden for
eventuel indhegning.

Tilføjelse af punkt om opsyn af egne dyr, når
de sættes ud i snor uden indhegning.

Det skal tilføjes, at det ikke er tilladt at
medbringe dyr til kollegiets indendørs
fællesarealer.

6. Opdatering af
introdokument

På næste møde skal der snakkes om
bålplads/bålfad.

Cecilie

7. Andet/Evt. Må Alex leje lokale ud til ekstern formål,
hvis han står som ansvarlig, gør rent, osv.?
Der er enighed om, at det er okay at bruge, så
længe det er Alex der lejer det og han
deltager i mødet.

Skal vi have et skilt op på affaldsburet hvor
der står: “Storskrald og elektronik skal stilles
i møbelkælderen”?
Der er enighed om denne løsning.

Underskrifter til godkendelse af referat:

Dirigent Referent

__________________________ __________________________
Benjamin Klerens Cecilie Sørensen
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